
Notulen van de jaarlijkse Algemene Leden Vergadering (ALV) van de Historische Vereniging Ol
Eel op zaterdag 15 apil2023 om 10.30 uur in De Notenkraker (Schoollaan 16 te Paterswolde)

Aanwezig: de bestuursleden:Jur Eckhardt (voorzitter), Bert Ottens fuenningmeester), Arie
Westerhuis, Jan Willem van Bruggen, Otto Bakker (secretaris) en 20 leden.
Afwezig met kennisgeving: Vera Lolkema, Diana Huls, Fenny Eckhardt-Krijthe, Hans v.d. Zijden en
Binie Bos.

1. Opening.
Jur Eckhardt opent om 10.35 uur de vergadering en geeft nog een korte terugblik op de
afgelopen periode sinds de vorige ALV. Hij brengt naar voren dat het een drukke periode is
geweest voor enkele direct betrokkenen bij de totstandkoming van het Jumbo plaatjesboek..
Tevens constateert de voorzitter met vreugde dat de werkzaamheden binnen de werkgroepen
langzamerhand weer worden opgepakt.
Punt van orde.
De heer Hilbrants wil naar voren brengen dat de agenda op een enkel punt dient te worden
aangepast. Hij is van meniag dat het verslag van de kascommissie vóór de vaststelling van de
jaarrekening moet worden behandeld. Hiertoe wordt besloten.

2. Mededelingen
De totstandkoming van het Jumbo plaadesboek heeft een grote impact gehad en is ook een
groot succes geworden. De samenwerking met Jumbo was een genot de verkoop van plaatjes
liep boven verwachting. Bij Ol Eel kunnen nog ontbrekende plaatjes worden gehaald en op
een later tijdstip wordt op dinsdagmiddagen gelegenheid gegeven om een volledige set van
216 kaartjes te kunnen kopen. Piet Arends wil namens de aanwezigen de mensen die aan de
totstandkoming van het boek hebben gewerkt grote waardering en dank uitbrengen.
Ol Eel heeft meegewerkt aan een tentoonstelling over 100 jaar Terra college. In het najaar
wordt daaraan aandacht geschonken.
Het aantal bezoekers aan de huiskamer stijgt de laatste tijd behoorlijk. Op de
dinsdagmiddagen is het er druk en gezellig.

3. Notulen Algemene Vergadering 15 oktober 2022 (ter goedkeuring)
Er zijn geen op- of aanmerkingen op het verslag, dat hiermee onveranderd is goedgekeurd.

4. Jaarverslag vereniging 2022 (ter vaststelling)
Het jaarverslag van het bestuur over de gang van zaken in de vereniging omhet jaat 2022
geeft geen aanleiding tot op- en/of aanmerkingen, waaÍnee dit verslag is goedgekeurd.

5 t/m 8: Financieel jaarverslag 2022 tlm benoeming kascommissie.
Voorafgaand aan de inhoudelijke behandeling van het verslag merkt de penningmeester op
dat de kascommissie ditjaar formeel bestond uit de heren Kroon en Hilbrants. Door een
omissie van zijn kant is mew. Koops deze keer nog als lid van de commissie benaderd. Voor
deze omissie biedt de penningmeester excuses aan de heer Kroon aan.
De nieuwe kascommissie bestaat nu uit de heren Jan Hendrik Hilbrants en Coen Hofstee, met
de heer Gerrit Kroon als reservelid. De voorzitter geeft het woord aan de heer Hilbrants als
voorzitter van de kascommissie.
De heer Hilbrants merkt op dat de contÍole ten huize van de penningmeester plaats vond. Met
vreugde is geconstateerd dat het boekhoudpÍograÍrma Snelstart wordt gebruikt.



9.

De kascommissie is van mening dat de hnanciën over het jaar 2022 een ordenlelijke indruk
geven. Om die reden stelt de commissie voor om de penningmeester decharge te verlenen
welk voorstel met applaus wordt oveÍgenomen.
De voorzitter stelt daarop vast dat aan het bestuuÍ voor het gevoerde financiële beleid over het
jaar 2022 decharge is verleend. Hij dankt de penningmeester voor het gevoerde beheer en de

kascommissie voor hun werkzaamheden.
Vanuit de zaal wordt erop aangedrongen om de financiële jaarstukken eerder te publiceren,
bv. op de website of in Kontakt. De voorzitter merkt op dat deze vertrouwelijke en gevoelige
stukken niet in z'n geheel openbaar behoeven te worden. Er wordt binnenkon gestudeerd op
de waag ofer een soort intranet kan komen, waarop leden dan met een eigen log-in en
wachtwoord stukken kunnen bestuderen. Dat voorkomt ook een boel papier.
De penningmeester merkt nog op dat 2022 een redelijk goedjaar is geweest in financieel
opzicht. Hij wil aan de werkgroepen digitaal en -website, die beide kennelijk nota's van
Knap-it ontvangen, vragen om deze onderling met eikaar af te stemmen om overlapping te
voorkomen.
De heer Hilbrants mist een begroting voor het jaar 2024. Ook een overzicht van de
goedgekeurde be gtoÍing 2023 met een overzicht van de daadwerkelijk gedane uitgeven wordt
gemist. De dan aangepaste begroting voor 2023 is het uitgangspunt voor het begrotingsjaar
2024.Yoor deze ene keer wil hij een uitzondering maken en ermee instemmen dat de
aanpassingen op de begroting van 2023 uitgangspunt zijn van de begrotilag 2024 en dat dit
gepubliceerd wordt in een van de eerstvolgende nummers van Kontakt.
De heer Hofstee wil opmerken dat de energierekening van het pand De Notenkraker verder
zal oplopen. Daarmee in verband is een huurverhoging ban 570 noodzakelijk met eveneens
een verhoging van de energiebijdrage van 25%. Ieder kwartaal wordt dit geëvalueerd.
Inmiddels is bekend dat er izonnepanelen op het gebouw komen en dat de energiebelasting
terug komt.
De heer Huizing merkt op dat een verhoging van 5olo aan huur heel redelijk is; het CBS
spreekt over 10o%.

De heer Piet Arends vraagt het bestuur ofzij een volledig inzicht heeft in de begroting van de
stichting CCN. Coen Hofstee merkl op dat alle gebruikers worden uitgenodigd voor een
gebruikersoverleg dat minimaal 1 keer perjaar plaats vindt.
Verslagen werkgroepen.
De volgende jaarverslagen van werkgroepen lagen 2 uur voor aanvang van de vergadering ter
inzage: bibliotheek, gravencommissie, jaarverslag secretariaat, website/Facebook, kleding
luchtvaart, dialoog, archief, historie en het joumaal van de heer C. Schaafsma.
Naar aanleiding hiervan worden de volgende opmerkingen gemaakt:

o De heer Kroon merl<t op dat de gemeente Tynaarlo veel tijd nodig heeft om een goede
kaart te maken van ,Ce begraafplaatsen in Eelde. Er is wel veel aandacht voor.

o De heer Hilbrants sohetst een uitgebreid overzicht omtrent de geschiedenis van het
onderhoud van graven in de gemeente Tynaarlo. Meer dan 150 jaar lang lag dit
onderhoud bij de gemeente; nu wil men het overdragen aan zgn. restopvolgers. Samen
met de gravencommissie wil Hilbrants meedenken over een standpunt van Ol Eel in
deze kwestie. De heer Kroon geeft te kennen dat Ol Eel zou moeten pleiten voor het
feit dat de Eelder begraafplaats een historisch monument moet worden. Hij wil
daarover wel iets op papieÍ zetten voor het bestuur. Ook de heer Hilbrants wil hieraan
wel een bijdrage leveren.

o De werkgroep Dialoog zal ook in 2024 een aantal lezingen organiseren.
r De heer Huizing deelt mee dat de commissie boeken- en platenmarkt in februari heeft

besloten om in het najaar van 2023 weer een markt te houden, mogelijk in september.
Inname van boeken vindt plaats op de dinsdagmiddagen tussen 14.00 en 16.00 uur. Op
de markt in september zu11en ook schilderijen die geschonken zijn door mevr. Kroeze
uit Assen worden geveild.



10. Bespreking concepten nieuwe statuten en huishoudelijk reglement.
De voorzitter geeft het woord aan de heer Peter Kruit. Hij memoreert dat n2017 is gestart

met een commissie die een nieuwe missie en visie voor Ol Eel (zowel Stichting als I{V) zou
ontwerpen. De samenstelling van deze commissie wisselde in de loop van de jaren, maar
uiteindelijk is in 2022 een concept opgesteld van nieuwe statuten voor zowel de Stiching Ol
Eel als de Historische Vereniging. Dat concept is voorbereid door een commissie, bestaande
uit Carin Bodewes, Otto Bakker en Peter Kruit. Het concept is besproken met notaris Wessel
uit Paterswolde en na enkele aanpassingen ligt het nieuwste concept van de statuten thans ter
tafel. De concepten hebben ruim zes weken ter inzage gelegen op dinsdagmiddag in de
huiskamer en men kon het ook opvragen bij de secretarissen. Op 3 januari 2023 is het concept
besproken in de bestuursvergadering van de Historische Vereniging en met een enkele
aanpassing is het concept akkoord bevonden.
Met het thans voorliggende concept wordt inrulling gegeven aan de nieuwe taken van zowel
de HV als de Stichting Ol Eel. Ook wordt voldaan aan nieuwe wettelijke bepalingen.
In grote lijnen is duidelijk dat de Stichting Ol Eel voortaan de zgn. koonjuwelen behoudt en

beheefi, maar dat zij daarover jaarlijks in overleg treedt met de FIV. Het foto-archief wordt
overgedragen aan de vereniging. Vertegenwoordiging in elkaars besturen wordt niet meer
noodzakelijk geacht en de rekening-courantverhouding tussen Stichting en Vereniging komt
te vervallen.
De voorzitler vraagt de aanwezigen of iemand op- of aanmerkingen heeft op het voorliggende
concept. Niemand maakt van deze geiegenheid gebruik, waama de voorzitter constateert dat
de vergadering akkoord gaat met het concept van de nieuwe statuten. Peter Kruit zal een

afspraak maken met de notaris vooÍ het ondertekenen van de akte.

Inzake het ontwerp van een nieuw Huishoudelijk Reglement merkt de heer Grootjans op dat
Ol Eel meer archieven beheert. Het gaat dan met name om archieven van stichtingen of
verenigingen die inmiddels ter ziele zijn ofom nog levende verenigingen die hun archief bij
Ol Eel in bewaring geven. De secretaris zal de benodigde aanpassingen in het concept
verwerken; deze hoeven niet via de notaris. Omdat het om kleine tekstuele aanpassingen gaat

hoeven we ook niet te wachten op goedkeuring van de eerstvolgende algemene
ledenvergadering, maar constateert de voorzitter dat het concept -met de hiervoor aangegeven
wijzigingen betreffende het archief- door de vergadering is goedgekeurd. Dit wordt bevestigd
met een applaus, hetgeen betekent dat het nieuwe huishoudelijk reglement van kracht wordt
zodra de akte van nieuwe statuten bij de notaris is ondertekend.

11. Contributie 2024.
De penningmeester krijgt over dit onderwerp het woord. Hij geeft aan dat op jaarbasis sprake

is van een nominale kostenverhoging van € 3560.00 en dat daamaast helaas lagere

opbrengsten zijn te verwachten. Na enkele berekeningen stelt hij voor om de jaarlijkse
contributie van leden die in de voormalige gemeente Eelde wonen vast te stellen op € 20,00
en voor hen die daarbuiten wonen op € 25,00 per jaar en dat gefaseerd in te voeren.
Enkele aanwezigen zijn het hier niet mee eens. Zij plaatsen waagtekens bij het criterium om
binnen of buiten de voormalige gemeente Eelde te wonen. Liever zien zij dat de bezorging
van het ledenblad als criterium wordt gezien. Anderen menen dat daar dan een vergoeding
voor bezorgers tegenover moet komen te staan. Weer anderen menen dat de gtens van de

huidige gemeente Tynaarlo als criterium moet gelden. Enkelen menen ook dat leden die
Kontall per post ontvangen ook de werkelijke portikosten moeten betalen in plaats van een

vast bedrag van € 4,00. Daarmee wordt de contributie als zodanig niet verhoogd, maar worden
de werkelijke kosten voor postbezorging gewoon in rekening gebracht.
De heer Kroon ziet graag een artikel in Kontakt opgenomen, waarin de portikosten worden
genoemd en waarin meer verduidelijking wordt gegeven over de noodzaak van
contributieverhoging. Tot die tijd bepleit hij handhaving van de huidige situatie.



De heer Harms is van mening dat een verhogiag van de contributie verantwoord is, mits dit
gefaseerd wordt ingevoerd. Voor hetjaar 2024 moet ruimte in de begroting worden gevonden
om de exploitatiekosten te kuonen dragen. Daartoe behoren uiteraard ook de kosten voor het
ledenbulletiq maar spreker heeft begrepen dat die kosten lager zullen uiwallen omdat Kontakt
een ander formaat heeft gekregen.
De voorzitter vat de discussie samen door de opmerking dat een contributieverhoging en de
werkelijke kosten voor het verzenden van Kontakt mogeldk los van elkaar kurmen worden
gezien. Verhoging van de conhibutie zal eerst met ing ang van 2024 Àjn beslag krijgen. Hoe
hoog de nieuwe contributie dan zal worden hangt af van de financiële ontwikkelingen
waarop eerst in de zsmer van 2023 ncht zal zijn. Hij stelt voor dat het bestuur mandaat krij gt
om na de zomervakantie met een nieuwe contributieregeling te komen, die tn2024 vankracht
wordt en waarin wordt opgenomen dat verzending per post van Kontakt met zich mee brengt
dat het betreffende lid de werkeliike portikosten moet betalen.
De vergadering stemt met dit voorstel in.

12. Plannen voor de toekomst.
De voorzitter deelt mee:

. In mei vindt een vergadering plaats met het Drents Archief over publicaties (vooral
foto's) op het internet. g. *61d1 ingegaan op de privacy wetgeving en eventuele
auteursrechten op foto's, waarin nieuwe positieve ontwikkelingen worden bespeurd.

o Op kanaal 49 van Ziggo worden regelmatig uitzendingen geplaatst an RTV Tynaarlo
Lokaal. Ondermeer zijn daar de raadsvergaderingen op te volgen.

o Het projectplan voor de historische verenigingen in het kader van 25 jaar gemeente
Tynaarlo is begrotingstechnisch niet haalbam. Er wordt gestudeerd op een altematief.

o De werkgroep dialoog houdt in 2923 lr1ser lezingen.
o Dit geldt ook voor de werkgroep luchwaat.
e Kontakt verschijnt voortaan op A4 formaat en wordt daardoor iets goedkoper.

13. Voortgang bourvwerkzaamheden.
Roelof Huizing deelt mee dat binnenkort wordt gestart met de realisatie van het bijgebouw
achter De Notenkraker. Dit zal ook worden geïsoleerd.
Inmiddels zijn 3 muziekkamers gerenoveerd, wordt het plafond van de grote zaal beneden
vervangen, zijn toiletgroepen aangepasts en moet de balletzaal nog worden aangepast.

Gehoopt wordt dat het bijgebouw rond september opgeleverd kan worden.
Het tuinplan is qua uiwoering gestart, hetgeen helaas tot gevolg heeft dat er beperkte
parkeemrimte achter het gebouw ontstaat.

14. Rondvraag / Sluiting
r Gerrit Kroon vraagt de aanwezigen of iemand iets \ eet over het feit dat er vroeger

vakantiewoningen hebben gestaan aan de Vosbergerlaan bij De Duinen. Jan Willem
van Bruggen denkt daarbij aanhet Zonnehorstterrein

o De heer Nieboer heeft een waag over zonnepanelen en teruglevering aan het net. Deze
waag moet worden gesteld aan het betuur van CCN De Notenkraker, aangezien Ol Eel
gebruiker van het pand is en geen eigenaar.

o Peter Kruit wil de redactie van Kontakt een compliment maken voor de fraaie
artikelen met mooie foto's Hij waagi zich af of de ter tafel liggende jaarverslagen in
Kontakl worden opgenomen. De vorm waarin dit gaat gebeuren is nog niel bekend,
temeer niet omdat publicatie van alle jaarverslagen een groot beslag zal leggen op de
inhoud van Kontakt.

. Mew. Kroon deelt mee dat de advertentie in KontakÍ van het bedrijf Habing-Bos kan
vervallen omdat dit bedrijf niet meeÍ bestaat. Dit is al bekend bij de penningmeester en
bij de redactie van Kontakt.

2" Secretaris
O. Bakker
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